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Protokół nr II 

z II Sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się 16 maja 2024 roku w sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:12,  

a zakończono o godz. 18:02 tego samego dnia  

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył II Sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad II Sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

4.1. ustalenia składu osobowego oraz powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.5.2024); 

4.2. ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz komisji stałych 

Rady Miejskiej w Brwinowie (RM0006.6.2024). 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Pani Sylwia Bober-Jasnoch, inspektor danych osobowych, przedstawiła radnym podstawowe 

informacje na ten temat. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki wyjaśnił w jaki sposób są prowadzone sesje. 

Poinformował również, że jego zastępcą jest Natalia Niewiadomska-Pasieka i jakie są jej 

obowiązki w razie nieobecności przewodniczącego. 

Oznajmił, że na następnej sesji poda terminy spotkań zaplanowanych do końca 2024 roku. 

Przypomniał również o konieczności prowadzenia dyżurów przez radnych i poprosił o pilne 

przekazanie terminów ich pełnienia.  

Zakomunikował, że pierwsze posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Brwinowie 

zwołuje przewodniczący lub wiceprzewodniczący. Przekazał również terminy pierwszych 

posiedzeń poszczególnych komisji oraz informacje o osobach, które będą je prowadzić. 

Poinformował, że na następnej sesji jednym z punktów obrad będzie powołanie komisji 

statutowej. Dodał także, że radny jest zobowiązany złożyć pierwsze oświadczenie majątkowe 

w ciągu 30 dni od daty złożenia ślubowania. 
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4. Rozpatrzenie uchwał w sprawie 

4.1. ustalenia składu osobowego oraz powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.5.2024) 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki  poprosił o pokazanie treści projektu uchwały 

zawierającego nazwiska radnych, którzy zgłosili swoją kandydaturę do tej komisji. Następnie 

poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Głos zabrała radna Barbara Koralewska i w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zgłosiła 

kandydaturę radnego Kamila Wójcika. 

Przewodniczący zapytał radnego, czy zgadza się na kandydowanie. 

Radny Kamil Wójcik odpowiedział twierdząco. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym jednogłośnie przyjęto kandydaturę radnego Wójcika. 

Przewodniczący poprosił ponownie o pokazanie treści projektu uchwały i odczytał ją, dodając 

dane nowego przewodniczącego komisji. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia składu osobowego oraz powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.5.2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Hanna Jankowska, Marek Winiarski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

4.2. ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz komisji stałych Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.6.2024) 

Przewodniczący poprosił o wyświetlenie składów osobowych komisji i odczytał nazwiska 

osób, które zgłosiły się do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; Komisji Inwestycji, Rolnictwa 

i Ekologii; Komisji Kultury, Oświaty i Sportu, oraz Komisji Spraw Społecznych. 

Głos zabrała radna Karolina Krupa zauważyła, że obecnie obowiązujący statut przewiduje 

obsługę wszystkich komisji przez pracowników Urzędu Gminy. W związku z tym formalnie 

zaproponowała, aby w każdej komisji była osoba pełniąca rolę protokolanta, zamiast zastępcy 

przewodniczącego. 



 

str. 3 
 

Przewodniczący zauważył, że ta sprawa nie jest objęta treścią tego projektu uchwały. 

Radna Karolina Krupa zasugerowała, że warto porozmawiać na temat obecności takiej osoby 

przy tego rodzaju komisjach, zwłaszcza tych obszernych. 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski i poprosił przewodniczącego o przedstawienie składu 

komisji zajmującej się rozpatrywaniem petycji. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz komisji stałych Rady 

Miejskiej w Brwinowie (RM0006.6.2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, 

Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Hanna Jankowska, Marek Winiarski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski 

Głos zabrała radna Marta Bartos przedstawiając prośbę mieszkańców dotyczącą zmiany 

terminów konsultacji projektu "Strategii Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030". 

Głos zabrała radna Karolina Krupa zadała pytanie o cel ankiety oraz o to, jakie znaczenie 

będą miały uzyskane informacje przy tworzeniu i kształtowaniu strategii. Zachęcała radnych 

do rozważenia ponownego przygotowania takiej ankiety, ponieważ zawiera ona różne pytania 

dotyczące największych problemów w gminie, w tym również kwestii wielodzietności. 

Zapytała, od kiedy wielodzietność jest uznawana za problem. 

Głos zabrał radny Kamil Wójcik poparł wniosek radnej Bartos, ponieważ również otrzymał 

od mieszkańców prośby o przesunięcie, przedłużenie terminu konsultacji.  

Zaproponował, aby wszyscy przewodniczący komisji brali pod uwagę opinię społeczną  

i zapraszali do udziału organizacje związane z daną tematyką. Chciałby stworzyć listę 

ekspertów i doradców, którzy będą mogli udzielać wsparcia przed podejmowaniem decyzji. 

Uważa, że przedstawiciele tych organizacji powinni być obecni podczas dyskusji dotyczących 

ich dziedzin. 

Głos zabrał radny Grzegorz Mieszała na prośbę mieszkańców zapytał, czy materiały 

nagrywane podczas sesji Rady Miejskiej mogą być publikowane szybciej niż dotychczas. 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski powiedział, że chciałby wesprzeć głos poprzedników, 

ponieważ również otrzymał informacje dotyczące konstrukcji ankiety. Uważa, że jest ona 
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merytorycznie źle skonstruowana w kilku pytaniach. Wydaje mu się, że zostały one 

bezrefleksyjnie przepisane z dokumentów strategicznych województwa mazowieckiego. 

Zapytał, kto był odpowiedzialny za stworzenie ankiety, jakie kryteria przyjęto przy wyborze 

osób do tego zadania oraz jakie były przesłanki stawiania pytań. Uznał, że pytanie  

o wielodzietność jest kuriozalne. 

Głos zabrała radna Marta Obara-Michlewska poprosiła o rozważenie opóźnienia godziny 

terminu spotkania Komisji Inwestycji z powodu wyborów sołtysa w Żółwinie. 

Głos zabrał radny Adam Adamczyk powiedział, że popiera wszystkie głosy dotyczące 

konsultowania strategii gminy. Zauważył, że w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje 

o planowanej zmianie struktury dochodów gminy i chciał zapytać, jakie efekty finansowe 

wywoła ta zmiana w budżecie gminy Brwinów. 

Głos zabrał zastępca burmistrza Sławomir Walendowski powiedział, że wszystkie pytania 

zostaną zapisane i przekazane burmistrzowi, który udzieli odpowiedzi na kolejnej sesji.  

Co do drugiej części pytania radnego Adama Adamczyka, poprosił panią skarbnik o udzielenie 

odpowiedzi. 

Głos zabrała skarbnik Elżbieta Dolota powiedziała, że obecnie gmina oczekuje  

na uchwalenie ustawy oraz pismo od Ministerstwa Finansów zawierające informację  

o wysokości dochodu danej gminy. Na tej podstawie planowane jest uwzględnienie tych 

dochodów w budżecie gminy. 

6. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie II Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 

  

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Góral 

 


